

PROJECT TITLE: ADMINISTRATION

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To undertake a reorganization of the Official Languages Program.	1. Appointment of a director of the Official Languages Program.	100%		1. In order to consolidate progress made in the area of official languages, the Department established a centralized structure which places emphasis on planning and evaluation functions.
	2. Examination of the financial and human resources of the Official Languages Program.	100%		
	3. Introduction of a new organizational structure.	100%		2. Examination of financial resources will permit fairly substantial savings, especially in the area of language training.
To examine and modify administrative procedures in accordance with the revised policies on official languages.	1. Preparation of an administrative procedures manual in compliance with circular TB-L48451.	100%		3. After approval by Treasury Board, it will be distributed to line managers.
	2. Implementation of a system to audit expenditures of posts with respect to official languages.	100%		

Accomplished	Exceeded	New
100%	X	

TITRE DU PROJET: ADMINISTRATION

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Procéder à la réorganisation du programme des langues officielles.	1. Nomination d'un directeur du programme des langues officielles. 2. Examen des ressources financières et humaines du programme des langues officielles. 3. Mise en place d'une nouvelle structure organisationnelle.	100% 100% 100%		1. Pour consolider les progrès réalisés en matière de langues officielles, le Ministère s'est donné une structure centralisée. Dans cette structure l'importance qualitative est donnée à la fonction planification et évaluation. 2. L'examen des ressources financières permettra une économie assez importante en particulier dans le domaine de la formation linguistique.
Examiner et modifier les pratiques administratives en fonction de la politique révisée des langues officielles.	1. Production d'un manuel de pratiques administratives en conformité avec la circ. CT-L48451. 2. Mise en place d'un système de vérification des dépenses effectuées par les missions en matière de langues officielles.	100% 100%		1. Après approbation par le Conseil du Trésor, il sera distribué aux gestionnaires axiaux.

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%	X	

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%	X	